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Verslag Algemene ledenvergadering VLTC van 11 maart 2024
Locatie: Kantine, De Stek
Aanvang: 20.00u

1. Opening en mededelingen

De voorzitter heet iedereen welkom en dankt hen voor de aanwezigheid.

Dit jaar hebben we geen handtekeningenlijst, registratie is niet meer nodig. De reden hiervoor is de
wijziging van de statuten van vorig jaar, daardoor is een minimumaantal aanwezigen niet meer
nodig. Wel fijn te zien dat er zoveel mensen zijn gekomen vanavond zodat we de zaken die we willen
delen, zoals het financiële overzicht, kunnen toelichten en daarvoor de goedkeuring kunnen krijgen.

2. Notulen Algemene Ledenvergadering 27 februari 2023

De notulen van de vorige ALV (gehouden op 27 februari 2023) zijn kort na de vergadering, via e-mail
aan de leden verzonden en op de website gepubliceerd. De notulen zijn tevens als bijlage
toegevoegd aan de e-mail waarin de uitnodiging tot deze ALV is opgenomen.

Er zijn geen opmerkingen vooraf geweest, ook tijdens de vergadering niet. De notulen zijn daarmee
definitief. De secretaris wordt bedankt voor de verslaglegging.

3. Korte terugblik verenigingsjaar 2023

Padel, heeft op de achtergrond maar ook in de uitvoering heel veel tijd gekost. Vorig jaar rond deze
tijd hadden we net een vergunning die was afgegeven voor de aanleg van de padelbanen. Daarna
volgde een bezwaarprocedure en een zitting bij de rechter voor een voorlopige voorziening.
Uiteindelijk hebben we middels een akoestisch onderzoek kunnen aantonen dat het gebruik van de
padelbanen binnen de normen blijft en hebben we op 15 oktober 2023 groen licht gekregen om te
starten met de aanleg van de padelbanen. Met name dank aan Johan, Mario en Thomas voor het
voortvarend oppakken van de aanleg van de padelbanen. Eind december waren de padelbanen klaar,
en begin dit jaar was de feestelijke ingebruikname tijdens het oliebollen & glühwein toernooi. Fijn
om te zien dat de padelbanen voor alle leden, jong en oud, veel levendigheid brengen.

Op dit moment hebben we 803 actieve leden waarvan 332 tennis & padel leden. Dit is een stijging
van ca. 12% ten opzichte van vorig jaar. Van die 332 tennis & padel leden zijn er 141 nieuwe leden.
Sinds vorige week staan er 3 leden op de wachtlijst. Het aantal van 330 padel leden, waarmee we
denken een maximale dekking te hebben op de padelbanen, is bereikt zodat we nu een wachtlijst
hebben ingesteld. Deze mensen krijgen van de ledenadministratie een nette mail met daarin het
aanbod dat ze wel alvast tennis lid kunnen worden. Willen ze dat niet, dan kunnen ze lid worden
zodra er ruimte is. De wachtlijst werken we op volgorde van aanmelding af.

Het winterseizoen is niet het beste seizoen om te beoordelen wat het gebruik van de padelbanen zal
zijn. Zelf denken we dat april/mei een betere graadmeter is. We zullen dan ook goed naar de
baanbezetting en reserveringen kijken. Dan weten we of de 330 leden het maximale aantal is. Het
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invoeren van de het tennis & padel lidmaatschap en een continue monitoring van het aantal
reserveringen biedt ons veel duidelijkheid over het gebruik van de banen.

We zijn met een aantal leden ook bezig geweest met het opstellen van een nieuw beleidsplan. We
hebben hiervoor 2 leuke inspiratieavonden gehad, maar daar moeten we nog verdere opvolging aan
geven. De twee aandachtspunten zijn 1) ledenbinding (met name de jeugd) en 2) vrijwilligers.
Dit moet nog een vervolg krijgen, het bestuur zal dit oppakken.

Er zijn heel veel promotieactiviteiten voor de jeugd geweest. Vanuit gemeentelijke initiatieven, eigen
initiatief en schooltennis. Het blijft de aandacht hebben. Fijn dat de jeugdcommissie en trainers daar
zo actief mee zijn. Helaas zien we dat het aantal jeugdleden daalt. We blijven hier actief op.

We hebben ook gezien dat de handhaving van de gemeente strikter is geworden voor wat betreft de
openingstijd van de kantine. We zullen hier ook dit jaar weer rekening mee moeten houden, dus om
01.00u sluiten in het weekend.

Rolstoeltraining, helaas is hier in de zomer een einde aan gekomen. De trainster is gestopt en we
hebben geen opvolger kunnen vinden. 1 Groep is naar een andere vereniging gegaan. De andere
groep gaat misschien 1x per maand bij een andere vereniging trainen.

De schoonmaakochtenden willen we ook nog even aanhalen. Dit is een initiatief van de
paviljoencommissie, 2x per jaar wordt een schoonmaakochtend georganiseerd om de kantine, terras
en sanitaire ruimtes schoon te maken. Sinds dit jaar is dit een alternatief voor de bardiensten. Deze
schoonmaakochtenden zijn gepland in maart en november en zijn reeds volgeboekt. Deze opzet gaat
er ook komen voor het onderhoud van het park en de accommodatie. Hierover is gesproken met de
accommodatie commissie. Dit wordt volgend jaar concreter ingevuld.

Tot slot zijn er veel succesvolle activiteiten voor jeugd en senioren geweest. Fijn te zien dat hier
zoveel animo voor is. Net als de interne competities en de trainingen.
Door de vele trainingen zijn er vaak veel banen bezet,  alhoewel dit ook leden zijn die gebruik maken
van de banen, is dit besproken met YouSports. De afspraken zijn maximaal 4 banen tennistraining en
1 padelbaan training per uur.

Evaluatie met Sander, YouSports, gehad. Van beide kanten zijn we tevreden over hoe alles verloopt.
De intentie is uitgesproken om het contract, wat medio dit jaar verloopt, voor 5 jaar te verlengen.

De toplaag van de tennisbanen, baan 1 t/m baan 9 wordt vernieuwd. De investering voor baan 1 en 2
zal door VLTC gedaan worden, baan 3 t/m 9 zal door de gemeente gedaan worden. De aanbesteding
loopt op dit moment en we hopen dat we de vervanging kunnen doen in de periode tussen het open
toernooi en de clubkampioenschappen (in de zomervakantie). De verwachting is dat de
werkzaamheden 3 weken duren.

Er is een commissie opgezet voor de herinrichting en vernieuwing van de keuken, bar en berging.

Vraag: worden alle banen tegelijk vervangen? Ja, dit is het meest gunstig, dit zal het snelst zijn en
hopelijk ook wat voordeliger. Als het niet in de genoemde periode kan dan wordt het misschien wel
in twee blokken gepland. Padel blijft wel beschikbaar tijdens de renovatie van de tennisbanen.

Vraag: toplaag vervangen, is dit alleen het vilt? Of ook de drainage? Nee, de drainage wordt niet
vervangen, deze wordt wel gecontroleerd of die nog voldoet. Als die niet voldoet wordt die wel
aangepakt. Maar de toplaag bestaat uit het vilt, de mat en de infill. De lavalaag en het
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drainagesysteem worden bekeken. Is het niet goed, wordt het aangepast, is het wel goed dan wordt
het afgevlakt. De vraag komt voort uit de wateroverlast. De verwachting is dat de oorzaak vooral ligt
in de ouderdom van de mat van de banen en niet de drainage.

4. Financieel overzicht van 1 januari 2023 tot en met 31 december 2023

a. Presentatie financieel overzicht 2023.
We hebben dit jaar een relatief goed jaar gedraaid, zoals jullie in de stukken kunnen zien die
meegestuurd waren met de uitnodiging voor de ALV.

Hieronder volgt een puntsgewijze toelichting van de penningmeester:

Exploitatieresultaat 2023: positief € 2.327,=

We staan even stil bij de grote verschillen tussen de begroting en realisatie van het afgelopen jaar.

Verantwoording baten:

1) Contributie is lager uitgevallen dan de begroting. Dit komt doordat we een kwartaal later de
padelbanen hebben opgeleverd. Er was al een deel van de contributie van de tennis- en
padelleden in de begroting opgenomen.

2) Sponsorbijdrage. Is een positieve uitschieter, deze is hoger dan begroot. Dat komt volledig
door een andere manier van boeken van de sponsoring door Sporthuis Olympia van het open
toernooi, clubkampioenschappen en de jeugdcommissie. Afgelopen jaren waren deze
bedragen alleen zichtbaar als lagere kosten. Dat doet onze sponsors te kort. Daarnaast is de
sponsorcommissie erg goed bezig, dat is een positieve noot voor 2024.

3) Paviljoen. Realisatie is beduidend minder dan de schatting. Dit heeft 2 oorzaken: de tennis-
en padelleden die vorig jaar gepland waren de bar te gebruiken, waren er nog niet en een
fout in de schatting van de BTW.
De bar levert weer een grote bijdrage aan de opbrengstenkant van de vereniging.

Verantwoording lasten:

1) Accommodatie. 1 ding valt vooral op namelijk de kosten van de energie, deze zijn aanzienlijk
hoger. Dit heeft betrekking op het vastrecht, welke extreem hoog zijn geworden. Afgelopen
jaar hebben we € 1.200,= extra kosten aan vaste lasten voor elektriciteit betaald.

2) Aflossing leningen voor de LED-verlichting en aflossing ledenobligaties voor de padelbanen.
3) Interne commissies (competities, toernooien) zijn allemaal wat duurder dan begroot.
4) Jeugd. Lagere kosten door afname jeugdleden. We sponsoren jeugdleden met € 35,= per

jeugdlid per jaar. Met topjaren (waarin we ruim 100 jeugdleden hadden) scheelt dit nu zo’n
40 tot 50 leden, dat is een aanzienlijk deel, dit zie je met name in de trainingskosten.

5) In de overige kosten: van de notaris voor de statutenwijziging.

Incidentele baten:

1) Vorig jaar een schatting gemaakt van het saldo op onze KNLTB-passen. Hier is wat fout
gegaan en dit wordt dit jaar gecorrigeerd. Dat betreft een bedrag van € 4.000,-. Resultaat is
hierdoor lager.

2) Voorziening coronasteun. Deze is nu vrijgevallen (hoger resultaat).
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3) Reservering rollers. Deze hebben we nu niet meer, die post is nu ook vrijgevallen (hoger
resultaat).

Balans

Padelbanen, deze zijn opgenomen als investering. Hier hoeven we niet op af te schrijven. De
gemeente heeft aangegeven deze te vervangen als dat nodig is. Het is een lager bedrag dan wat ze
daadwerkelijk gekost hebben, dit komt door de subsidie die we gehad hebben, deze is er al vanaf
gehaald.

Overlopende posten: (geld wat wij nog te goed hebben)

We hebben nog niet alle subsidie voor de padelbanen gekregen. Op basis van de offerte wordt een
deel uitgekeerd. Nu, na indiening van de definitieve berekening, hopen we nog een deel ca.
€ 20.000,- te krijgen. Dit is al verwerkt in de resultaten van vorig jaar maar het geld moeten we nog
wel ontvangen. Ook zit hier de verbruiksbonus van Bavaria in, dit is een schatting. Daarnaast ook nog
de afvalverwerking welke we samen met Basko doen. Basko moet ons hun helft nog betalen. De
herwaarderingsreserve. Dit is in overleg met de kascommissie besloten onder te brengen op de
algemene rekening. De herwaarderingsreserve is niet van toepassing tenzij er iets in de waarde van
de bezittingen van de vereniging verandert.

Overige schulden: (vorderingen die derden op VLTC hebben)

Energie. De jaarafrekening van Energie. Die moeten we nog betalen maar heeft betrekking op vorig
jaar.
Padelbanen: Nog ca. € 2.500,- voor de bankjes bij de padelbanen. Die kosten zijn toe te rekenen aan
vorig jaar maar zijn dit jaar pas in rekening gebracht.

Saldo KNLTB passen: staat nu goed.

b. Verslag kascommissie

De kascommissie bestond dit jaar uit Julia Tjoa en Fer Dierckx.

Fer heeft er ontzettend veel tijd in gestoken. Hij heeft ook een aantal tips gegeven, nog niet alle tips
zijn verwerkt. Fer en Julia hebben samen de kascontrole gedaan. Julia is niet aanwezig tijdens de
vergadering, dus Fer geeft een korte toelichting.

Fer: Alles is goed verwerkt. Ook Michiel heeft er veel tijd in gestoken. Misschien is een kleine
vergoeding op zijn plaats. We hebben een goede penningmeester.

c. Accordering financieel overzicht 2023 en décharge

Stemming jaarstukken akkoord: Geen tegenstemmers.
Complimenten voor de jaarstukken.

Het bestuur wordt gedechargeerd van zijn taak.

d. Benoeming kascontrolecommissie voor verslagjaar 2024
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De kascontrolecommissie voor verslagjaar 2023 bestaat uit Julia Tjoa en Fer Dierckx.
Juia Tjoa heeft dit nu 2 jaar gedaan en een ander lid zal haar plek innemen. Wie wil dit overnemen?
Charl Schmeink heeft zich als vrijwilliger opgegeven. Hartstikke fijn, dank je wel!

5. Begroting 1 januari 2024 tot en met 31 december 2024.

Doel van de begroting is het zo reëel mogelijk inschatten van de inkomsten en de uitgaven, streven
naar een sluitende begroting (baten-lasten = 0).

Baten

1) Contributie, op basis van actuele ledenaantallen
2) Subsidies, zijn doorgetrokken vanuit de gemeentelijke beschikking
3) Sponsorbijdrage, gaat erg goed is alweer iets hoger geworden
4) Omzet, op basis aantallen van vorig jaar en de huidige prijzen
5) Inkopen, op basis van huidige inkopen
6) Exploitatiekosten, geen rekening gehouden met de eenmalige dip in 2023.
7) Onderhoud en schoonmaak, is hoger, dat komt door onderhoud van de padelbanen
8) Nutsvoorzieningen, ook weer hoger dan vorig jaar op basis van de vaste lasten die omhoog

gaan
9) Afschrijvingen, zijn licht gestegen, we schrijven niet af op de padelbanen (die worden op

kosten van de gemeente vervangen, maar wel op kleinere kosten zoals bankjes e.d.)
10) Aflossing en leningen, verbetervoorstel van Fer (kascontrole) nog niet verwerkt. Misschien

volgend jaar.
11) Contributie, hogere ledenaantallen
12) Training, hopelijk laag begroot voor de jeugd (Wat zou betekenen dat we straks meer

jeugdleden hebben)
13) Andere posten, vergelijkbaar met andere jaren
14) Vrijvallen voorzieningen, niet van toepassing

Op basis van de begroting hoeft wederom geen contributieverhoging te worden vastgesteld.

Meerjarenbegroting

Doel van de meerjarenbegroting is om te kijken of we investeringen die we in de toekomst moeten
doen kunnen betalen en of we voldoende geld in kas hebben om die investeringen te doen.

Nu extra belangrijk, we hebben nog een tegoed van ca. € 20.000,- van subsidie van de padelbanen.
Voor 2024 is de BOSA subsidie pot al bijna leeg, maar we hopen dat ze deze ook gaan goedkeuren,
mochten ze het niet goedkeuren dan moeten we het zelf opvangen.

Voor 2024 ook erop gezet:

 vervanging van de keuken
 reconstructie van de bar vanwege toename aantal leden, meer mensen te huisvesten. Op

vrijdagavond zit het al heel vol.
 Baan 1 en 2 vervangen, we schatten in dat dit ca. € 65.000,- zonder subsidie kost (subsidie is

20% van de investering).
 Toegangsbeveiliging vernieuwd. Moet ook dit jaar betaald worden.
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Hopelijk krijgen we nog de BOSA subsidie

Dakisolatie en zonnepanelen investeren voor volgend jaar.

Als we deze zaken in 2024 allemaal gaan doen, dan houden we nog € 68.525,- cash over op de bank.

We hebben voldoende gespaard om de tennisbanen 1 en 2 nu te vervangen.

Vervanging tennisbanen

Het mandaat van het bestuur is tot € 15.000,-, daarboven hebben we goedkeuring van de ALV nodig.

1e beslissing is de vervanging baan 1 en 2. Alleen investeren uit eigen middelen.
We willen € 65.000,- uitgeven incl. btw aan baan 1 en 2, dit is zonder subsidie. Dit is een schatting
omdat de offertes er nog niet zijn. We hebben alleen de offerte van de huidige leverancier om een
idee te krijgen. Misschien minder als we nog subsidie uit de BOSA pot kunnen krijgen, maar die loopt
al hard leeg.

Vraag: Combineren van de vervanging van baan 1 en 2 met de andere 7 banen is waarschijnlijk
goedkoper, maar het risico dat je de subsidie niet krijgt is best groot. Kwaliteit baan 1 en 2 is toch
niet zo slecht. Beter een jaar wachten?
Antwoord: alle banen zijn vorig jaar gekeurd. Baan 1 en 2 zitten op bepaalde plekken ook al tegen de
minimum grens aan. Ze voldoen niet meer aan de normen. Daarnaast advies van de leverancier om
alles tegelijk te vervangen, anders worden de nieuwe banen veelvuldiger gebruikt en slijten dus
harder en baan 1 en 2 worden minder bespeeld.

Vraag: wat is het bedrag aan subsidie wat je eventueel misloopt?
Antwoord: dat is 20%. Wanneer je het investeringsbedrag minder is dan € 125.000,- wordt de
subsidie uitsluitend achteraf toegekend, dus niet op basis van een offerte.

Vraag: wat is de levensduur?
Antwoord: economische levensduur van 10 jaar bij aanleg huidige banen. De gemeente ging
vervolgens al snel uit van 12 jaar. De banen liggen inmiddels 16 jaar, met dank aan het goede
onderhoud wat er bij ons plaatsvindt. Dus zeg tussen de 10 en 16 jaar afhankelijk van het onderhoud.

Vraag: wat krijgen we nu voor banen?
Antwoord: zelfde soort, dit is inmiddels doorontwikkeld dus het zou nog beter moeten zijn.

Vraag aan de ALV ter stemming: is de ALV akkoord dat we € 65.000,- uit gaan geven aan baan 1 en 2?
Baan 3 t/m 9 betaalt de gemeente.

Stemming: er zijn geen tegenstemmers, dus akkoord voor mandaat van € 65.000,-.

Mocht de investering hoger worden moet het bestuur zich opnieuw melden bij de ALV.

Verduurzaming

Verduurzaming, we zijn vorig jaar begonnen met onderzoek en planvorming. Door vervanging van de
banen en uitloop van de aanleg van de padelbanen is dit in een wat rustiger vaarwater gekomen
omdat we niet precies weten hoe het financiële plaatje eruit zou komen te zien.

We hebben wel een update over de verduurzaming.
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Er is een mooie tekening van ons clubhuis, hoe het er nu bij staat.

Ook hebben we gerekend aan verduurzaming, wat is ons gas- en stroomverbruik. Wat je ziet is dat
het gasverbruik erg laag is. Hier kun je amper op besparen met verduurzaming. Isoleren van dak
helpt wel maar je verdient het niet snel terug. Hetzelfde geldt voor dubbel glas. Die investeringen
doe je niet vanuit een financieel oogpunt, maar zou vanuit comfort overwegingen kunnen gebeuren.
Beter om uit te stellen, bijvoorbeeld als je als wijk van het gas af moet, of als je de ketel moet
vervangen.

Zonnepanelen, belangrijkste vraagpunt hierbij is het wel of niet kunnen terug leveren van de
opgewekte stroom. De wet die de teruglevering zou beperken was al half aangenomen toen we met
het onderzoek bezig waren. We gebruiken vrij veel elektriciteit, dit is met name voor de bar (koeling
en het licht, ook overdag) en de andere helft is voor de ledverlichting rondom de banen (alleen ’s
avonds). Zonnepanelen zijn daarom minder interessant als je niet mag terug leveren.
Nu de beperking op teruglevering wellicht vervalt, moeten we gaan praten met leveranciers over de
mogelijkheid tot teruglevering. Dit onderzoek moeten we opnieuw gaan doen.

Dakisolatie, gaan we waarschijnlijk doen als het dak moet worden vervangen.

Dus samenvattend, economisch gezien loont het vrijwel niet om te verduurzamen; vrij veel
investeren en we verdienen het niet terug. Dat kunnen we niet dragen als vereniging omdat we er
weinig op verdienen en dan zouden we uiteindelijk de contributie moeten verhogen.
Ook gekeken als de rekening van de energie snel hoger wordt. Dit is lastig want elektriciteit wordt
goedkoper maar het vastrecht wordt duurder. Dus aanleg zonnepanelen loont dan niet.
Als we een pui moet vervangen of een kozijn, dan wel het meest moderne glas erin zetten, pak dan
de kosten.

Vraag: is er al wel rekening mee gehouden dat als je zaken moet wijzigen vanuit de overheid? Zijn
hier al voorzieningen voor getroffen?
Antwoord: ja, deels, dit doe je eigenlijk in de vorm van afschrijvingen. Via afschrijvingen zorg je
ervoor dat financiële middelen beschikbaar zijn om vervangende investeringen te doen.

Vraag: kan de verwarming anders geregeld worden? De thermostaat staat soms onnodig hoog.
Antwoord: Dit blijft een lastig punt en daarvoor vragen we bewustzijn van alle leden. Zet de
verwarming alleen aan als het nodig is en graag deuren dicht houden als de verwarming aan staat.

Verbouwing van de plattegrond, keuken en bar.
Er wordt gekeken naar de mogelijkheid om de plattegrond te veranderen. De keuken wordt bij die
ideeën verplaatst naar de oude toiletten en ruimte daarachter. Je kunt de bar dan anders plaatsen.
Dan hebben we meer zitplaatsen. Van Diessen keukens denkt mee voor de keuken en wil hier ook
voor sponsoren. Wel moet je dan ook verbouwen en dat kost geld. Er is vanuit de paviljoencommissie
een wens voor een koelcel. Los van de verbouwing is dat de helft van de kosten. Is een overweging
die we moeten maken. Daar komt na verder onderzoek ook een investering uit die boven het
mandaat van het bestuur ligt en dan dient hier ook toestemming voor te komen via de alv of een
bijzondere alv. Dit alvast ter informatie.

Zijn jullie akkoord dat we verder gaan met dit onderzoek?
Geen negatieve reacties, dus ja, het onderzoek mag voortgezet worden.
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7. Lid van verdienste

We mogen dit jaar 1 lid verwelkomen die al 50 jaar lid is, hij is in 1974 lid geworden.

Jan Bazelmans. Hij ontving een mooi presentje van de vereniging.

Bedankt en hopelijk nog vele jaren bij VLTC.

8. Bestuursverkiezing, rooster van aftreden en benoeming.

Een bestuurslid is aftredend en herkiesbaar:

1) Marjo Yücesan (bestuurslid, voorzitter jeugdcommissie), 1e termijn loopt af.

Stemming Marjo; alle aanwezigen stemmen middels applaus voor het aanblijven.
Bedankt voor je inzet en ga zo door.

9.  Behandeling ingediende voorstellen

Er is een voorstel ingediend om het tijdstip voor het reserveren van tennis & padelbaan te
veranderen van 36 uur naar 48 uur. Dit is reeds in het bestuur besproken en wij vonden dat dit niet
via de ALV hoefde te lopen. Dit hebben we inmiddels aangepast per 8 maart. Voor een single en
dubbel geldt voor beide een uur speeltijd.

Vraag: is de tussentijd nu ook weg?
Antwoord: dit is in het huidige systeem niet zo. Het kan zijn dat door een vast trainingsblok de tijden
ervoor anders worden.

10. Rondvraag / behandeling ingediende vragen
De accommodatie commissie is op zoek naar opvolging. Mocht je denken dat is iets voor mij of weet
je iemand geef dit aan ons door.
Vraag: Is de opvolging 1 op 1 of zijn er ook andere mogelijkheden?
Antwoord: Alles is mogelijk, kleinere taken zijn zeker ook bespreekbaar.

Termijn van Myrthe, bestuurslid, voorzitter, loopt volgend jaar af en functie komt dus vrij.
Hier gaan we ook voor opvolging zoeken. Is een leuke functie met een leuk team. Dus als je iemand
weet, laat ons dit ook weten.

Vraag: kan dezelfde persoon niet 2x per dag een reservering maken?
Antwoord: dat klopt, niet 2x een actieve reservering. Dus de 1e reservering moet voorbij zijn voordat
je een andere reservering kunt maken. Is een bewuste instelling waar we voor hebben gekozen.

Vraag: ik heb nu een toegangscode (geen knltb-pas meer) om op het park te komen, maar om een
baan te bevestigen heb ik wel de KNLTB-pas nodig.
Antwoord: Nee dat hoeft niet, dat kan ook met je telefoon. Dat laten we dadelijk zien.

Vraag: Is er in de begroting nog een post opgenomen voor het weghalen van de mindervaliden
parkeerplaatsen?
Antwoord: Nee, hiervoor hoeft geen post in de begroting te worden opgenomen. We zullen met de
gemeente overleggen of de mindervaliden parkeerplaatsen moeten blijven.

Vraag: Het is een aantal keer voorgekomen dat de competitie niet gespeeld kan worden door het
slechte weer. Dan wordt die wedstrijd wel eens door de week ingehaald. Door die reservering in
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combinatie met trainingen en/of interne competities blijven er amper banen over voor de vrije
tennissers.
Antwoord: wij gaan hier ook strenger op toezien. Er is nog wel wat weerstand van de competitie
spelers. Dan is er veel gedoe dat je geen compleet team hebt, en dan heb je eventueel boetes vanuit
de KNLTB. We pakken dit verder op met de competitieleiders.

Vraag: betaalpasjes van de KNLTB gaan eruit, kunnen wij dit jaar nog met onze passen blijven
betalen?
Antwoord: ja dat kan. Er komt nog een ander systeem, iets met een QR-code. Deze zijn al wel
besteld. We moeten nog uitzoeken hoe dit werkt. Nadere info volgt snel.

Vraag: met de digitale toegangscode is het dan ook mogelijk om banen te verhuren aan
buitenstaanders?
Antwoord: daar hebben we het binnen het bestuur al over gehad, dit is meet & play en wordt
gepromoot via de KNLTB. Om niet verenigingsleden te laten tennissen of padellen. We gaan eerst
kijken in de zomerperiode hoe de bezetting is en wat de daluren zijn en die daluren gaan we dan
mogelijk beschikbaar stellen voor meet & play.

Vraag: Er liggen soms banen vrij van een interne competitie terwijl ze op afhangbord gereserveerd
zijn. En daarnaast dat personen op een andere baan staan te spelen dan ze hebben ingehangen.
Antwoord: Interne competitie, bij alle geplande wedstrijden worden alle spelers ingevuld in het
reserveringssysteem. Dan kan iedere speler de reservering verwijderen als de wedstrijd niet op het
geplande tijdstip wordt gespeeld. Dit is de verantwoordelijkheid van de spelers.

Is het een optie om iedereen zelf de banen te laten reserveren? Daar willen we nu nog niet aan,
misschien is dit iets voor de toekomst. Wat betreft tennissen op een andere baan dan gereserveerd.
Dat voorval is onderling al besproken en behoeft niet verder te worden toegelicht.

Vraag: wordt er nog veel gebruik gemaakt van introducees?
Antwoord: zo nu en dan wordt er nog wel gebruik van gemaakt, en dus voor betaald. Er wordt geen
actieve controle op gehouden. We leunen op onze leden dat zij zelf de € 3,= over maken voor de
introducé(e).

Vraag: Er staan mensen op de wachtlijst voor padel maar hoe zit het met de ruimte voor tennisleden
nu we 1 baan minder hebben?  En is hier een maximum voor?
Antwoord: Hier is nog ruimte voor, maar er is nog geen maximum aan gekoppeld. Voorlopig is dit
geen probleem.

11. Sluiting

Nogmaals bedankt voor jullie komst, aandacht en vragen!!
We nodigen jullie uit voor een drankje!

Fijne avond allemaal.


